



Fish and Hunt for 10 Years Free !

The **New Brunswick Wildlife Federation**, with support from the department of Energy & Recourses Development, announces the first ever **Fishing and Hunting License Lottery**. Beginning in 2005, each year one successful Sportsperson will receive **free** angling and hunting* license for 10 years. Simply complete the attached form and mail it along with your entry fee to: **New Brunswick Wildlife Federation, PO Box 549 Moncton, NB E1C 8L9** (e-mail: office.nbwf@gmail.com)

Entries cost \$5.00 ea or 3 for \$10.00 Enter as often as you like. And good luck!

Name: _____

Address: _____

City/Town: _____

Postal Code: _____ Telephone # _____

Email Address (optional): _____

(for a copy of your numbered ticket/tickets)

Payment: MasterCard Visa Cheque Money Order

Card Number: _____ Expiration Date: _____

Signature: _____

Number of tickets: _____ Total Enclosed: _____

Lottery Rules:

- Open only to New Brunswick residents 16 years or older at time of Lottery draw.
- Entry forms must be completed in ink or typed. Improperly completed entries will be returned to the applicant whenever possible.
- The licensee is subject to all laws respecting hunting and fishing in the province.
- The licenses are not transferable nor refundable.
- All entries must be **postmarked** no later than Dec 31, 2017. Late entries will be included in next year's draw.
- Entry fees are non-refundable. **Do not send cash.** Cheques or money orders payable to:

New Brunswick Wildlife Federation.

***Prize consists of a Class 7 Angling License (including salmon and trout) and a Class 3 Hunting License (deer and game bird.)**

Draw date is the January 2018 NBWF Board of Directors' meeting.

Visit our website at: www.nbwildlifefederation.org Lic No. 018171856009



Pêchez et chassez gratuitement Pendant dix ans !

La Fédération de la faune du Nouveau-Brunswick annonce, avec l'appui de Développement de l'énergie et des Ressources, la première **loterie de permis de pêche sportive et de chasse**. Chaque année, à compter de 2005, une personne chanceuse se verra délivrer annuellement un permis de pêche et un permis de chasse* gratuits pendant dix ans. Il suffit de remplir le formulaire ci-dessous et de poster, avec les droits d'inscription à: **Fédération de la faune du Nouveau-Brunswick, C.P. 549, Moncton, N-B E1C 8L9**

(courriel: office.nbwf@gmail.com)

coût: 5\$ chaque billet ou 3 pour 10\$. Bonne chance!

Nom: _____

Adresse: _____

Ville: _____ Code postal: _____

Téléphone: _____

Adresse Courriel (optionnel): _____

(pour une copie de votre billet/billets numéro)

Mode de paiements: MasterCard Visa chèque Mandat-Poste

Numéro de carte: _____ Date d'expiration _____

Signature: _____

Nombre de billets _____ paiement total: _____\$

Règles de la loterie:

- Ouvert uniquement aux résidents du Nouveau-Brunswick de 16 ans et plus et qui ont le droit de détenir un permis de pêche et de chasse au moment du tirage de la loterie..
- Les formulaires d'inscription doivent être remplis à l'encre ou dactylographiés. Les formulaires incomplètes illisibles ou mal remplis ne seront pas acceptés et seront retournés au demandeur si possible.
- Les détenteurs de permis doivent respecter toutes les lois s'appliquant à la chasse et à la pêche sportive dans la province.
- Les permis ne sont ni transférables ni remboursables.
- Les formulaires doivent être timbrés **au plus tard le 31 décembre 2017**. Les formulaires timbrés après cette date seront inclus dans le tirage de l'année suivante.
- Les droits d'inscription ne sont pas remboursables. **Ne pas envoyer d'argent comptant.** Faire de chèque ou mandat à l'ordre de: **la Fédération de la faune du Nouveau-Brunswick.**
- * Le prix consiste en un permis de pêche classe 7 (y compris le saumon et la truite) et un permis de chasse de classe 3 (cerf et au gibier à plumes.)

La date du tirage : le janvier 2018 rendez-vous de Directeurs de la Fédération de la faune du N-B.

Visitez: nbwildlifefederation.org Lic No. 018171856009